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Grundejer Foreningen Havnse Park

~

INDKALDELSE
Til

Ordinser Generalforsamling LORDAG
d. 13 april 2024 kl. 10.00

I Eskebjerg Forsamlingshus, Nylekkevej 2,4593 Eskebjerg
DAGSORDEN: i henhold til veduegternes §10

1. Valgaf dirigent.

2. Valgaf stemmeteellere

3. Beretning fra bestyrelsen

4. Forelreggelseaf det reviderede regnskab til godkendelse.

5. Forslag fra medlemmerne. Se bilag

Fra Eriksens
5.1 Forslag vedr. Grsesslaning Fra Lone ogPeter Eriksen

6. Forslag fra bestyrelsen:
6.1 Forslag vedr. Bidragsforhojelse
6.2 Forslag vedr. Vejfond
6.3 Forslag vedr. Vedtregtsrendringer
6.4 Forslag vedr. Ordensreglement
6.5 Forslag vedr. Creesslaning

7. Forslag til rammebudget og fastseettelseaf medlemsbidrag. iordinoert)
samt oprettelse afveifond, med drligt bidragpa kr. 300,00
Bestyrelsenforeslar at bidragetforhejes til kr. 1.500,00
Administrationsgebyrerforeslas hcevettil kr. 1.000,00

8. Valgaf formand ogmedlemmer til bestyrelsen.
Pa valg er:
Formand Anders Skafte modtager genvalg
Best.Medl. Svend-AageCarlsen modtager genvalg
Best.Medl. Kjeld Jorgensen modtager ikke genvalg

9. Valgaf suppleant til bestyrelsen Lars Hay Schmidt modtager genvalg



10. Valg af revisor og revisorsuppleant.
Pa valg er:
Der skal veelges en revisor/bilagskontrollant for 2 ar
Revisorlbilagskontrollant Diana Karlsson modtager genvalg
Revisorlbilagskontrollant suppleant Leif Poulsenmodtager ikke genvalg

11. Eventuelt.
Havnse den
P.B.V.Anders Skafte



Grundejerforeningen
HAVNS0PARK

formand
Anders Skafte
Strandengen15
4591 Follenslev
ru 2972 4510

E-mail: skafte@nypost.dk
Bank: Danske Bank 0260-4270842437

Havnse d. 10.01.2024

Bestyrelsens beretning for aret 2023

2023 var et ar hvor vi fik givet vore veje en gevaldig overhaling i form af adskillige lees
skeerver, som har ogsa afstedkommet at vi har haft nogle gode veje, som har holdt hele
aret, ogsa selvom der har vesret kommunale skraldebiler hver uge pa samtlige veje, dog
var det planen at de sku lie have haft et overskrab lige inden vinter, men dette blev,
grundet megen nedber og senere sne udsat til foraret 2024.

Op til arets generalforsamling, var der indkommet flere forslag, som samlet afstedkom at
bestyrelsen valgte at entrere med advokat Stig Nielsen igen, for at fa juridisk bistand til
behandlingen af forslagene.
Den nuvaerende bestyrelse, finder det ikke givende at opsummere diverse forslag og
kommentere yderligere pa disse, bortset set sperqsrnalet om graesslaning af faellesarealer.
Derom mere senere.
Som neevnt tidligere, fik vi sidst pa aret store maenget vand fra oven, som fik den
konsekvens at der var flere grunde som stod under vand, men det veerste var, at ogsa
huse blev oversvemrnet, Det viste sig hurtigt at problemet var i rerledninqen uden for
vores virkeomrade, og derfor ikke er i vores haender at udbedre. Derfor blev Kalundborg
kommune kontaktet allerede d. 16. november promail, hvori vi bad dem hjaelpe med at fa
lodsejerne nedstrems til at ordne deres del af ledningen, som munder ud over for Lejrvej
Det viste sig dog at ting tager tid i kommunen, idet svaret pa henvendelsen kom d. 11.
januar, altsa nessten 2 maneder efter bestyrelsen reagerede.
I mellemtiden var nogle af de bererte lodsejere, begyndt at reagere med en slamsuger,
som dog ikke fik lest heIe problemet, men fandt ud af, at hvis vi anlagde et nyt
ledningsstykke under Mellemvaenget, kunne vi fa ledt vandet fra vore grundejere vaek
hurtigt, og dermed forhabenthqt sikre vaerdierne hos vore grundejere. Derfor er der i arets
regnskab en stor udgift til dresn.

En anden stor udfordring i aret 2023 har veeret graesslaningen.
Pa sidste ars generalforsamling, dreftede vi meget hvordan den skulle foreqa i 2023. Der
var flere argumenter for det ene og det andet, men vi tror der er stor opbakning til
synspunktet om, at det der er foretaget i 2023 ikke er en tilfredsstillende 10sning pa sigt.
Hverken ekonomisk eller visuelt. Derfor har bestyrelsen besluttet at vi prover at starte helt



forfra, og har sendt grresslaningen i udbud hos 3 akterer. Vi har ogsa valgt at udbyde det i
forskellige modeller, men lader det op til medlemmerne pa kommende generalforsamling
at beslutte hvilken model der skal benyttes i de kommende 5 ar. Hvem den endelige
entreprener bliver, besluttes af bestyrelsen kort efter generalforsamlingen. Valget af
entreprener vii blive truffet ud fra hvad der anses for mest fordelagtigt for foreningen. I
bestyrelsens forslag nr. 5 vii der veere en nrermere forklaring omkring udbud og prisniveau

Derudover foreslar bestyrelsen nogle rend ringer af bade vores vedtregter og vores
ordensreg lement.

Bestyrelsen har ud fra gennemgang af ornradet, incl. Havnse Parkvej, besluttet at den ikke
vii ivrerksrette ekstraordinrere nedklipninger af vore treeer. Derudover mener den at
Havnse Parkvejs belregning kan holde et stykke tid endnu, men at det er pa tide at indfere
en form for opsparing til ny renovering af denne. Derfor er der forslag om oprettelse af
vejfond.
Ved samme besigtigelse, blev der kigget efter slaning af ubebyggede arealer, hvilket
rnedferte at 3 fik palreg om tvanqsslaninq.

Med hensyn til vores medlemskartotek er dette fuldt opdateret, og der er p.t. kun 10 vi ikke
har mailadresser pa, deraf har de 7 ingen IT.

Ud over de fer nrevnte omtaler har aret ikke budt pa de store udfordringer.

Som mange vii vide, har vi ikke rendret pa medlemsbidraget i mange ar, hvilket betyder at
der kun lige er midler til at g0re det absolut nadvendiqe. Derfor foreslar bestyrelsen en
drastisk kontigentforh0jelse. Dette for at bringe indtregter op pa et niveau som svarer til
nutidens priser samt sikre at der til enhver tid er midler til at udbedre eventuelle
drrenproblemer med videre.



Grundejerforeningen
HAVNS0PARK

Grundejerforeningen Havnse Park

c/o formand Anders Skafte, Strandengen 15,4591 Fellenslev
CVR-nr.35 16 18 56

Arsregnskab for 2023



Grundejerforeningen
HAVNS0PARK

INDHOLDSFORTEGNELSE

side

Ledelsesberetning m.v.

Oplysninger om foreningen 1

Pategninger

Ledelsespategning 2

Arsregnskabet

Resultatopgerelse 3

Balance 4



OPLYSNINGER OM FORENINGEN

Foreningen

Bestyrelse

Interne revisorer

Grundejerforeningen
HAVNS0 PARK

Grundejerforeningen Havnse Park

c/o formand Anders Skafte

Strandengen 15

4591 Fellenslev

CVR-nr.:

Hjemsted:

Regnskabsar:

35161856

Kalundborg Kommune

1. januar - 31. december

Anders Skafte

Svend Aage Carlsen

Preben Gjelstrup

Karsten Ry Schmidt

Kjeld Jergensen

formand

ncestformand

kasserer

sekretzer

Erling Ringvei

Diana Karlsson

side 1
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Grundejerforeningen
HAVNSOPARK

side 2

LEDELSESpATEGNING

Bestyrelsen har dagsdato behandlet og godkendt arsregnskabet for 2023 for Grundejerforeningen
Havnse Park. Arsregnskabet er opgjort efter arsregnskabslovens principper.

Vi anser den valgte regnskabspraksis for henslgtsrneessig, saledes at arsregnskabet giver et retvisende
billede af foreningens aktiver og passiver og den finansielle stilling pro31. december 2023 samt af
resultatet for regnskabsaret 1. januar - 31. december 2023.

Der er efter regnskabsarets afslutning ikke indtruffet begivenheder, der veesentligt vii kunne
pavirke vurderingen af foreningens finansielle stilling.

Det foreliggende arsregnskab indstilles til generalforsamlingens godkendelse.

F!1)lIenslev,den 4. januar 2024

Bestyrelsen:

a~)h~~
Anders Skafte <7
Formand

~~L({LSc;:d
_.l.. c\

Karsten RySchmidt
Sekreteer

n

Vch f~
Svend Aage calsen
N~stformand Kasserer

~:0~tP~
Kjeld Jergensen

Interne revisorer:

Somgeneralforsamlingsvalgte interne revisorer skal vi hermed bekrzefte, at vi har revideret
arsregnskabet for Grundejerforeningen Havnse Park for regnskabsaret 1. januar - 31. december
2023. Arsregnskabet omfatter resultatopgerelse og balance.

r op attelse, at arsregnskabet giver et retvisende billede af foreningens aktiver og
p siveli, d finansielle stilling pro31. december 2023 samt af resultatet for regnskabsaret
~m'""'7-31. d cember 2023.

UVtMt2!\jiovtD!:CyJ

Diana Karlsson--e::::::::
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Grundejerforeningen
HAVNSO PARK

side 3

RESULTATOPG~RELSEfor aret

Realiseret Budgetteret Realiseret
2023 2023 2022
kr. kr. kr.

Indtaegter:
Medlemskontingenter 261.000 262.000 261.000
Vejbidrag 1.200 0 0
Restancegebyrer 800 0 1.150
Tvangsslaning 2.750 0 0
¢vrige indteegter 0 3.000 3.200
Indtaegter i alt 265.750 265.000 265.350

Udgifter:
Vedligeholdelse af faellesarealer:
Vedligeholdelse af veje 103.951 30.000 34.000
Vedligeholdelse af Havnse Parkvej 4.800 15.000 18.484
Vedligeholdelse af fCEliesarealer 7.806 20.000 29.975
GrCEsslaning 62.375 50.000 64.744
Tvangsslaning 1.750 0 0
Blomstereng 0 20.000 0
EIog vedligeholdelse af dreen 69.812 25.000 6.849

250.494 160.000 154.052

Administration
Forsikringer 3.060 4.000 3.244
Telefon og data 209 4.000 0
Hjemmeside / bogferingsprogram 1.832 1.000 1.458
Kontorudgifter 487 6.000 6.973
Porto og gebyrer 4.666 4.000 7.576
Generalforsamling 6.614 25.000 66.028
Bestvrelsesrneder / kersel bestyrelsen 3.744 2.000 1.202
Administrationsservice 6.125 30.000 42.719
Advokat 38.000 25.000 0
¢vrige administrative omkostninger 0 1.000 0

64.737 102.000 129.200

Finansielle poster
Renteudgifter 453 0 1.809

453 0 1.809

Udgifter i alt 315.684 262.000 285.061

ARETSRESULTAT -49.934 3.000 -19.711
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Grundejerforeningen
HAVNSO PARK

side 4

BALANCE pro 31. december

2023
kr.

2022
kr.

AKTIVER

Omsaetningsaktiver

¢vrige tilgodehavender 0 4.062

Tilgodehavender i alt 0 4.062

Bankbeholdning 167.630 234.002

Likvide beholdninger i alt 167.630 234.002

Omsaetningsaktiver i alt 167.630 238.064

AKTIVER 167.630 238.064

PASSIVER

Egenkapital

Egenkapital primo 217.564 237.275
Arets resultat -49.934 -19.711

Egenkapital i alt 167.630 217.564

Kortfristet gaeld

Skyldige omkostninger 0 20.500

Kortfristet gaeld i alt 0 20.500

PASSIVER 167.630 238.064



Roskilde 16. januar 2024.

Medlemsforslag til behandling pil grf. Havns0 Park ordin~re generalforsamling 2024

Vi foreslar at bestyrelsen lader grcesarealerne pa de grenne omrader sla
i deres fulde udstreekning 4 til 5 gange i i(l)bet af seesonen.

Det er der gode grunde til at gere: ekonomlsk betaler foreningen greesslanlngefter medgaet tid og ikke pro
kvadratmeter areal.

Det er derfor indlysende billigere at anvende en 3 meter bred maskine, som anvendes, nar hele arealet
bliver slaet. Enddet er at anvende en 1,5 meter bred maskine, nar "stier" bliver slaet, hvor der skal keres
bade frem og tilbage ad "stien".

Derfor koster det cirka det samme at sla "stier" som det koster at sla hele arealet. Derudover ser det
veesentligpeenereog mere vel vedligeholdt ud med et ensartet grent areal, og det er pa ingen made
umuligt at spadsere pa omradet,

Lone&Peter Eriksen
Granbakken 9
4591 F(ljllenslev,HavnseStrand
lone.peter.eriksen@gmail.com
30224970



Havnse d. 13. januar 2024

Forslag nr. 6.1 til kommende generalforsamling i Grundejerforeningen Havnse Park,
d. 13. april 2024

Vedr. Medlemsbidrag

Bestyrelsen foreslar at det ordincere medlemsbidrag fra og med 2024 forh0jes fra
LOOO,OOkr. til kr. 1.500,00.

Forhejelsen begrundes med at bestyrelsen ensker en styrkelse af likviditeten, idet
der i de seneste ar har sket en udhuling af kassebeholdningen. Bestyrelsen ensker at
denne, pa sigt kommer til at svare till ars medlemsbidrag. Det nuveerende bidrag
har veeret ueendret siden 2006, og der er sket vcesentligere prisstigninger generelt
siden.

Forslag nr. 6.2 til samme generalforsamling som ovenstaends

Vedr. Vejfond

Bestyrelsen foreslar at der 0 rettes en vejfond, hvis formal udelukkende er at samle
midler til et kommende vejvedligeholdspro'ekt af Havns0 ~arkvej.

Bestyrelsen sk0nner at vejen har en beskaffenhed, som g0r at der inden for en 1(~

arig periode skal etableres nyt slid lag pa vejen. Denne udgift anslas i nutidskroner a~
udg0re omkring 1mio. dkrJ

Det foreslas at der indbetales kr. 300,00 kr. til fonden arligt;

Det foreslas at indbetalte midler ikke kan trcekkes tilbage ved ejerskifte, og
indbetalingen f01ger matriklen, uanset ejerskao

Det foreslas endvidere at midlerne indscettes a en separat 0remcerket konto.



Forslag nr. 6.3 til samme generalforsamling

Vedr. Vedtcegtscendringer

Bestyrelsen foreslar felgende tilfejelser /eendringer:

§10 nyt afsnit:

For at fa et forslag behandlet RaordinCEreller ekstraordinCEr generalforsamling
ford res, at forslagsstilleren personligt er til stede og fremlCEgger / argumenterer fOri
sit forslag. Dette gCElderogsa dennes stedfortrCEder eller fuldmagtshaver.

§ 11:

Aile valg og almindeligt foreliggende sager afgeres ved simpelt stemmeflertal. Hver parcel har 2
stemmer, som kan ud(l)ves af ejeren selv, dennes a=gtefa=lde eller en af ejeren befuldma=gtiget.

Ingen Rarcel kan fa godkendt mere end 2 fuldmagter ved indgangen. Har en Rarcel
mere end 2 fuldmagter afvises disse som vCErendeugyldige. Afstemning kan ske ved
handsoprseknlng. Dog skal afstemning ske skriftligt, nar 1/3 af de tilstedeva=rende stemmer, eller
bestyrelsen kreever skriftlig afstemning.

Til beslutning om anvendelse af fa=lIesarealer ford res mindst 2/3 af de afgivne stemmer, krCEves
kun siml?elt f1ertal ved beslutning vednMende grCEsslaning.dog Til vedteegtszendringer
fordres yderligere, at mindst halvdelen af parcellerne er repra=senteret og afgiver stemme. Blanke
stemmer regnes for afgivne.

Forslag nr. 6.4 til samme generalforsamling

Vedr. Ordensreglement

§ 4. Den ubebyggede del af grunden skal veere vel vedligeholdt -herunder, at grass skal slas
minimum 1 gang arligt - i juni. Hvis .

§ 9. Aile former for afbrCEndingskal ske i henhold til beredskabsstyrelsens
bekendtg(2)relse.Dette gCElderogsa brug af grill, gas eller kul, balfad, balsted m.v.



Forslag nr. 6.5 til kommende generalforsamling

Vedr. Gra:!sslaning

Bestyrelsen foreslar at generalforsamlingen ud fra de indhentede tilbud, beslutter, pa
hvilket niveau fcellesarealer, stier, rabatter, spor m.v. skal slas i fremtiden.

Der har fra bestyrelsens side veeret opstillet krav om prlsseetning pa fig:

Pris prototalslaning progang: 8.500 - 13.500 kr.

Pris prosporslaning progang: 2.500 - 9.750 kr

Pris for slaning af bagkant Havnse Parkvej 1 gang arligt: 2.100 - 7.500 kr.

De opstillede priser geelder for en 5 arig periode, er inkl. moms og indexreguleres 1
gang arligt.

Dette medferer at generalforsamlingen beslutter hvilken af nedenstaende typer der
skal veelges:

1. 5 X totalslaninger
2. 3 X totalslaninger + 8-10 sporslaninger
3. 2 X totalslaninger + 8-10 sporslaninger
4. 1 X totalslaning + 8-10 sporslaninger

P.S.

Hvis forslaget om greesslaning fra Lone og Peter Eriksen vedtages, bortfalder model
nr. 2, nr. 3, nr. 4

Hvis forslaget fra Lone og Peter Eriksen forkastes, bortfalder model nr. 1

Ud fra generalforsamlingens beslutning om hvilken type greesslaning der enskes,
bemyndiges bestyrelsen at veelgedet af de indhentede til bud, som passer bedst til
beslutningen og som anses for ekonomlsk mest hensigtsmcessig.



Grundejerforeningen

HAVNS0 PARK

Havnse d.20. januar 2024

Bestyrelsens forslag til budget for 2024

Indtcegter:

Medlemskontingenter 261 medl. X 1.500
Div. lndteeqter
Kassebeholdning pro01.01.2024

391.500
3.000

167.630

Til radighed 2024 562.130

Udgifter:

Vedligeholdelse af grusveje
Vedligeholdelse af Havnse Parkvej
Beplantning f~lIesarealer
Gressslanlnq
Dreen (incl. EI)
Generalforsamling og best. meder
Advokat bistand
Administration
Forsikring
Div.Udgifter
Telefon og Data
Gebyrer
Hjemmeside
Porto
Kersel

-75.000
-25.000
-50.000
-75.000
-50.000
-15.000
- 1.000
-5.000
-4.000
-1.000
-1.000
-5.000
-2.500
-1.000
-1.000

Udgifter ialt -311.000

Kassebeholdning pro31.12.2024 251.130

Budgetforslag er betinget af, at medlemsbidraget forhejes til kr. 1.500


